

The Order of the Day being called to resume the debate on the inquiry of the Honourable Senator Roblin, P.C., calling the attention of the Senate to the meeting of the Sub-Committee of the Canada—United States Inter-Parliamentary Group respecting wheat, held in Washington, D.C., U.S.A., on October 23rd and 24th, 1981,

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

The Honourable Senator Macquarrie called the attention of the Senate to the widespread expressions of concern from educational leaders concerning the future of post-secondary institutions in Canada, in particular with reference to governmental grants.

After debate,

The Honourable Senator Hicks moved, seconded by the Honourable Senator Rowe, that further debate on the inquiry be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable the Speaker *pro tem* having put the question whether the Senate do now adjourn during pleasure to reassemble at the call of the bell at approximately five o'clock p.m., it was—

Resolved in the affirmative 3.55 p.m.

The sitting of the Senate was resumed 4.50 p.m.

Ordered, That the motion standing in the name of the Honourable Senator Perrault, P.C., for an Address to Her Majesty the Queen respecting the Constitution of Canada be the first item of business tomorrow, Thursday, 3rd December, 1981.

The Honourable Senator Frith moved, seconded by the Honourable Senator Perrault, P.C.:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

A l'appel de l'Ordre du jour pour la reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Roblin, C.P., attirant l'attention du Sénat sur la réunion du sous-comité du Groupe interparlementaire Canada-États-Unis au sujet du blé, tenue à Washington, D.C., États-Unis, les 23 et 24 octobre 1981,

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.

L'honorable sénateur Macquarrie attire l'attention du Sénat sur les inquiétudes exprimées par un grand nombre de dirigeants de l'enseignement au sujet de l'avenir des établissements d'enseignement supérieur au Canada et notamment au sujet des subventions gouvernementales.

Après débat,

L'honorable sénateur Hicks propose, appuyé par l'honorable sénateur Rowe, que la suite du débat sur l'interpellation soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable Président intérimaire ayant posé la question de savoir si le Sénat doit maintenant s'ajourner à loisir, pour se rassembler de nouveau au son du timbre vers cinq heures de l'après-midi, elle est—

Résolue par l'affirmative. 3 h. 55

Le Sénat reprend sa séance. 4 h. 50

Ordonné: Que la motion inscrite au nom de l'honorable sénateur Perrault, C.P., concernant une adresse à Sa Majesté la Reine relativement à la Constitution du Canada soit le premier article à l'Ordre des travaux de demain, jeudi, le 3 décembre 1981.

L'honorable sénateur Frith propose, appuyé par l'honorable sénateur Perrault, C.P.,

Que le Sénat s'ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.